
 

 

 
 
 
 
 
 

Provincie Flevoland 
t.a.v. dhr. L. Verbeek, Voorzitter van Provinciale Staten,  
 

Onderwerp: Schriftelijke vragen onduidelijkheid claims a.g.v. beslissingen 
m.b.t. Meta Hyperscale Datacenter 

 
Datum: 17 april 2022  
 

Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 
 

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie 
van JA21 de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde 
Staten over de onduidelijkheid claims a.g.v. beslissingen m.b.t. Meta Hyperscale 
Datacenter.  
 
Tijdens de behandeling van agendapunt 6 inzake de wenselijkheid om ons als PS 
niet alleen uit te spreken tegen de komst van het Meta Hyperscale Datacenter, 
maar na die uitspraak hier ook de instrumenten voor in te zetten die PS ter 
beschikking heeft, is er meerdere partijen aangegeven dat hun terughoudendheid 
te maken had met een angst voor eventuele financiële claims, aangezien GS 
inmiddels een overeenkomst is aangegaan met Meta, en daarnaast in haar 
opstelling in dit dossier ook verwachtingen heeft geschept.  
 
1. Is het college eens dat voorafgaand aan het sluiten van een overeenkomst en 

scheppen van verwachtingen door GS een risicoanalyse moet plaatsvinden? 
2. Heeft het college voorafgaand aan het aangaan van overeenkomsten, en/of het 

scheppen van verwachtingen bij Meta/gemeente Zeewolde en eventuele 
andere partijen die betrokken zijn bij een totstandkoming van de Meta 
hyperscale datacenter in Zeewolde een risicoanalyse laten uitvoeren? 
Zo ja: 
• Is in deze risico-analyse ook het risico van claims in opgenomen van Meta, 

gemeente Zeewolde en/of andere partijen die betrokken zijn bij een 
totstandkoming of juist het niet totstandkomen van de Meta hyperscale 
datacenter in Zeewolde? Zo nee, waarom niet? 

• Wat is hier de verwachte financiële impact van? 
• Wanneer kunnen PS deze analyse verwachten, of is deze reeds onderdeel 

van het feitenrelaas)? 
• Waar zien we dit risico terug in de paragraaf weerstandsvermogen en 

risicobeheersing in de P&C producten? 
Zo nee: 

- waarom niet? 
3.  Heeft het college na het sluiten van overeenkomsten, en/of het scheppen van 

verwachtingen bij Meta/gemeente Zeewolde en eventuele andere partijen die 
betrokken zijn bij een totstandkoming van de Meta hyperscale datacenter in 
Zeewolde een risicoanalyse laten uitvoeren?. 
Zo ja: 
• Is in deze risico-analyse ook het risico van claims in opgenomen van Meta, 

gemeente Zeewolde en/of andere partijen die betrokken zijn bij een 
totstandkoming of juist het niet totstandkomen van de Meta hyperscale 
datacenter in Zeewolde? Zo nee, waarom niet? 

• Wat is hier de verwachte financiële impact van? 



 

 

• Wanneer kunnen PS deze analyse verwachten, of is deze reeds onderdeel 
van het feitenrelaas)? 

• Waar zien we dit risico terug in de paragraaf weerstandsvermogen en 
risicobeheersing in de P&C producten? 

Zo nee: 
- waarom niet? 

4. Mocht er nog geen risicoanalyse zijn uitgevoerd. In hoeverre is het college van 
plan om na aanleiding van deze vragen en het debat van 20-04 een 
risicoanalyse te laten uitvoeren om te laten zien welke (claim)risico’s de 
provincie heeft gelopen en in hoeverre er nu nog risico’s voordoen? 

5. Is het college op de hoogte van het al dan niet verzuimen van de gemeente 
Zeewolde om van tevoren een risico analyse op te stellen, waarin zowel de 
risico’s van het doorgaan van de Meta Hyperscale Datacenter plannen als het 
niet doorgaan ervan zijn opgenomen? 
• Zo nee, is het College bereid om hierover bij gemeente Zeewolde om 

opheldering hierover te vragen? Zo nee, waarom niet? 
6. Is het college op de hoogte van het al dan niet verzuimen van de gemeente 

Zeewolde om van tevoren haar financiele reserves af te stemmen op zowel de 
risico’s van het doorgaan van de Meta Hyperscale Datacenter plannen als het 
niet doorgaan ervan zijn opgenomen? 
• Zo nee, is het College bereid om hierover bij gemeente Zeewolde om 

opheldering hierover te vragen? Zo nee, waarom niet? 
 
 
 

Namens de fractie van JA21, 
 
Gert-Jan Ransijn 


